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روزنامه

به گزارش ایلنا، حمید رضا جماعتی به افزایش مبتلایان و بستری های کرونا در 
ایران اشاره و تأکید کرد: پیش بینی می کنیم که به ویژه در یکی دو هفته آینده 
همچنان موارد ابتلا و بستری های کرونا در کشور رو به افزایش باشد. در بررسی ها، 
به زیرسویه  به کرونا، مربوط  ابتلا  از موارد  از ۸۰ درصد   مشخص شده که بیش 
BA. 5 است که سرایت زایی بسیار زیادی دارد. دبیر کمیته علمی کشوری کرونا 
یادآور شد: هر فرد مبتلا به زیرسویه  BA. 5 می تواند ۱۸ نفر را آلوده و مبتلا کند. 
اگرچه میزان مرگ و میر این زیرسویه نسبت به ویروس دلتا خیلی کمتر است اما 
باتوجه به اینکه تعداد بسیار بیشتری از افراد را گرفتار می کند، میزان مرگ و میر 

آن به ویژه در افراد واکسینه نشده می تواند بیشتر شود. جماعتی ضمن تأکید بر 
لزوم رعایت پروتکل های بهداشتی در سطح جامعه، گفت: توصیه ما این است که 
مردم استفاده از ماسک را فراموش نکنند و حتماً از ماسک استفاده و نوبت یادآور 
شدید  موارد  کاهش  باعث  واکسیناسیون  چراکه  کنند  تزریق  را  کرونا  واکسن 
بستری در بیمارستان و مرگ و میر می شود. افرادی که ۶ ماه از آخرین تزریق 
واکسنشان می گذرد، حتماً نسبت به تزریق نوبت یادآور واکسن کرونا اقدام کنند؛ 
مهم نیست که آخرین واکسن، نوبت اول یا دوم یا سوم باشد بلکه اگر ۶ ماه از 

آخرین نوبت می گذرد، حتماً نوبت یادآور باید تزریق شود. 

دولت از مدت ها پیش اعلام کرده 
قیمت  گذاشت  نخواهد  که  بود 
حال  این  با  کند  پیدا  افزایش  دارو 
شد  اعلام  گذشته  روزهای  در 
رشد  درصد   ۳۰ دارو  قیمت  که 
حالی  در  اتفاق  این  و  کرده  پیدا 
این  از  حاکی  شواهد  که  داده  رخ 
قیمتشان  داروها،  برخی  که  دارد 
است،  رفته  بالا  هم  برابر  دو  تا 
شرکت های  از  یکی  جمله  از 
کرد اعلام  رسماً  نیز   داروسازی 
داشته  قیمت  افزایش  درصد   ۱۰۷

است.
مهرداد   ،۲۴ رویداد  گزارش  به 
کمیسیون  عضو  ویس کرمی 
بهداشت و درمان مجلس می گوید: 
در  دولت  برای  مجلس  که  شرطی 
ارز ترجیحی گذاشت این بود که با 
حذف ارز، فشاری روی مردم نباشد 
نبینند و حتی بحث  و مردم آسیب 
اعمال قیمت های شهریور ۱۴۰۰ را 
دلیل  به  دولت  حتی  کرد.  مطرح 
اینکه مجلس این موضوع را سخت 
به  مختلف  جاهای  در  می پذیرفت 

مجلس تعهد اخلاقی داد.
او می گوید: من پزشک هستم و با 
وجود اینکه در کمیسیون بهداشت 
به  ولی  ندارم،  عضویت  مجلس 
یکی  دارم.  خاطر  تعلق  مسائل  این 
معاون  از  که  مهمی  موضوعات  از 
این  وزیر بهداشت پیگیری کردیم 
ترجیحی هرچه زودتر  ارز  بود که 
باید تعیین تکلیف شود و مسئولان 
اظهارنظر  هیچ  رده ای  هیچ  در 

بدون  وقتی  نکنند.  غیرکارشناسی 
دو  دو  بدون  و  ملاحظه کارشناسی 
تا چهار تا و بررسی تیم کارشناسی، 
هم  فردا  می شود  زده  حرفی 
شخصیت فرد خراب می شود و هم 

دولت زیر سؤال می رود.
مجلس  آموزش  کمیسیون  عضو 
وقتی  دولتی  مسئولان  می گوید: 
علم چیزی را ندارند، واجب نیست 
تکمیل  که  موضوع  یک  مورد  در 
است،  تحقیق  مرحله  در  و  نشده 
در  اظهارنظرها  کند.  اظهارنظر 
مورد ارز ترجیحی بی اعتمادی ایجاد 
می گوید:  است.ویس کرمی  کرده 
زده  حرفی  وقتی  دارو  بحث  در 
می شود و خلاف آن اتفاق می افتد، 
هم  را  ما  راست  حرف  مردم  فردا 
قبول نمی کنند. چیزی که من اطلاع 
دارم این است که دولت به صورت 
قطعی تکلیف را روشن نکرده است 
که ارز ترجیحی از دارو حذف شده 
داده  دستور  رئیس جمهور  خیر.  یا 
داده  اختصاص  دارو  نیاز  مورد  ارز 
اصلًا  موضوع  این  هنوز  ولی  شود، 
شفاف نیست. حتی من پیام یکی از 
مسئولان  از  یکی  برای  را  دوستان 
موضوع  این  همه  ولی  فرستادم، 
وقتی  بعد.  به  می کنند  موکول  را 
دارو  یا  دامی  نهاده های  از  حرف 
تکلیف  هنوز  می گویند  می زنیم، 
ارز مشخص نیست. برای ما واردات 
ابهام دارد. من فکر  ارز همچنان  و 
می کنم تکلیف دولت با خودش به 

هیچ وجه مشخص نیست.

ایران رتبه اول المپیاد بین المللی 
زیست شناسی جهان شد

بیمارستان  توسعه  به  کمک  جهت  آمادگی  اعلام  ضمن  فارس  استاندار 
سرطانی امیر این بیمارستان را همچون درختی پربار با ریشه هایی محکم در 

اعماق زمین دانست که بیماران از ثمره اش بهره مند می شوند.
فارس،  استانداری  اطلاع رسانی  پایگاه  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
و  ساخت  در  دست اندرکار  خیرین  از  تجلیل  آیین  در  ایمانیه  محمدهادی 
توسعه بیمارستان تخصصی سرطان امیر گفت: چندین بار بازدید سرزده ای از 
این بیمارستان داشته ام که بیش از ۹۵ درصد بیماران از ارائه خدمات در این 
مرکز احساس رضایت کرده اند که این نشان از تلاش همه پرسنل بیمارستان 
به عنوان  سعادت  بانو  برای  عمر  طول  و  سلامتی  آرزوی  ضمن  وی  است. 
و  آنقدر سخت  مزمن  بیماری های  تحمل  بیمارستان، گفت:  این  بنیان گذار 
خسته کننده  نباشد،  نیک اندیشی  و  بردباری  و  صبر  اگر  که  است  دردآور 
خواهد بود؛ لذا نیروهای فعال در بیمارستان و البته خیرینی که این بیمارستان 
را ساخته اند با این کار نزد خداوند متعال خود را بیمه کرده اند. وی، انجام 
چهار اقدام اصلی را جهت ادامه فعالیت این بیمارستان ضروری عنوان کرد و 

افزود: این مرکز چهار نیاز اساسی دارد که یکی از آن ها گسترش بیمارستان 
و الحاق زمین های شمالی به بیمارستان است که مدیریت استان جهت کمک 

به تسهیل کار، آمادگی خود را اعلام می کند. 
درمانگاه  ساخت  را  مورد  دومین  فارس  در  دولت  اجرایی  مقام  عالی ترین 
ضروریات  جزء  که  کرد  عنوان  بیمارستان  تخصصی  فوق  و  تخصصی 
سومین  داد:  ادامه  فارس  استاندار  است.  سرطان  خصوص  به  بیمارستان ها 
مورد، ساخت اقامتگاه های همراه بیمار است که با توجه به اینکه شهر شیراز 
محل پذیرش بیماران از سراسر استان و حتی کشور به شمار می رود، بسیار 
لازم است. دکتر ایمانیه چهارمین نیاز بیمارستان امیر را اختصاص مکانی به 
این  برای  اسکن  دستگاه سی تی  و گفت:  عنوان کرد  دستگاه سی تی اسکن 
سریع تر  است  و لازم  شده  دولت خریداری  و  خیرین  با کمک  بیمارستان 
استان  بودن  الگو  به  اشاره  با  ادامه  در  شود.وی  آماده  آن  نصب  نه  مکان 
فارس در زمینه کار خیر گفت: خوشبختانه استان فارس در زمینه فعالیت های 
خیرخواهانه زبانزد است و طی سال های اخیر خیرین فارسی هزاران میلیارد 
تومان به ساخت و تجهیز بیمارستان ها کمک کرده اند و بانوان فارسی نیز در 

موضوع سلامت و اقدامات خیر پیشتاز هستند.
بیمارستان ها  برای  پشتوانه  لزوم وجود  بر  تأکید  با  ادامه  فارس در  استاندار 
گفت: مرحوم نمازی با درایت پس از ساخت بیمارستان آب شیراز را وقف 
بیمارستان کرد، امروز نیز باید به فکر آینده بود و اموال و املاکی را به عنوان 

پشتوانه بیمارستان ها قرار داد، لذا خیرین این مورد را مدنظر داشته باشند.

رئیس سازمان جهاد دانشگاهی با انتقاد از روند رو به رشد مهاجرت نخبگان، 
شرکت های  از  که  حمایت هایی  سایه  در  اکنون  رویه  این  کرد  اعلام 
دانش بنیان در کشورهای دیگر به ویژه کشورهای همسایه و عربی می شود 
و در غفلت مسئولان، به مهاجرت دسته جمعی نخبگان در قالب شرکت های 

دانش بنیان رسیده است.
روح الله دهقانی فیروزآبادی رئیس جدید سازمان جهاد دانشگاهی معتقد است 
کشورمان نیازمند شکل گیری یک نظام تولید ارزش و ثروت و قرار گرفتن 
هر یک از اجزای این زنجیره سرجای خود است و می گوید: در حال حاضر 
در کشورمان همه اجزای یک زنجیره تولید ارزش شامل اندیشکده، کرسی 
پژوهشکده های  فناوری،  مراکز  علمی،  مراکز  و  دانشگاه ها  آزاداندیشی، 
فناوری و شرکت های دانش بنیان، مراکز نوآوری و تولیدکنندگان و بازار 

وجود دارند اما اینها به شکل منظم پشت سر یکدیگر قرار نگرفته اند.
وقتی یکدفعه گفته می شود شرکت های دانش بنیان باید افزایش یابند!

رئیس جهاد دانشگاهی در این میزگرد با تأکید براینکه، در کشورمان باید در 
ابتدا چرخه تولید ارزش و ثروت به شکل صحیح تعریف، ایجاد و بر اساس 
به  توجه  بدون  برخی  متاسفانه  که  حالی  در  این  افزود:  کنیم،  آن حرکت 
مسیر زنجیره تولید ارزش و ثروت در جامعه می گویند که تعداد شرکت های 

دانش بنیان باید افزایش یابد.
فناوری،  دانش،  اندیشه،  زنجیره  و  سیکل  یادآوری  با  فیروزآبادی  دهقانی 
نوآوری، تجاری سازی و تولید و بازار اذعان داشت: متاسفانه در حال حاضر 
در این زنجیره در کشورمان اتصال اندیشه به علم و همچنین اتصال فناوری 
به نوآوری فعال نیست و کار نمی کند. لذا با افزایش شرکت های دانش بنیان 
تنها افزایش فناوری هایی را خواهیم داشت که به نوآوری یا محصول آماده 

مصرف تبدیل نشده اند و به فروش نمی رسند.
نوآوری  به  فناوری  اتصال  بودن  غیرفعال  و  تحصیلکرده  جوانان  افزایش 

فاجعه است
در  دوره ای  در  آنکه  یادآوری  با  ادامه  در  دانشگاهی  جهاد  سازمان  رئیس 
دهه های گذشته و هنگامی که آمار بچه دبیرستانی ها بالا بود، برای جلوگیری 
مثل  علم  تولید  بنگاه های  مهاجرت،  و  بعدی  اجتماعی  مشکلات  ایجاد  از 
دانشگاه ها را افزایش یافت و کلی دانشگاه در کشور راه اندازی کردیم افزود: 
که  هستند  فارغ التحصیلانی  از  بسیاری  حاضر  حال  در  اقدام  این  خروجی 
عده ای مشغول بکار شده اند و برای عده زیادی نیز شغلی نداشته ایم که بخشی 

از آنها شروع به مهاجرت به خارج از کشور کردند.
دهقانی فیروزآبادی افزود: بعد از این مشکل یکسری مسئولان مربوطه نزد 
کشور  از  نخبگان  خروج  از  جلوگیری  برای  و  رفتند  انقلاب  معظم  رهبر 

درخواست راه اندازی بنیادی تحت عنوان بنیاد نخبگان کردند.

وی اضافه کرد: به دنبال آن نیز معاونت علمی و فناوری ریاست جمهوری 
عنوان  به  فارغ التحصیلان  همان  یا  دانشمندان  هدررفت  از  جلوگیری  برای 
یک  ثروت،  و  ارزش  تولید  زنجیره  تولید  نخست  خط  خروجی  محصول 
شرکت های  قالب  در  دانشگاهی  فارغ التحصیلان  اتصال  برای  زیرساخت 

دانش بنیان و فناور به یکدیگر به منظور تولید فناوری راه اندازی کرد.
عضو هیئت علمی دانشگاه صنعتی شریف در ادامه تأکید کرد: البته با وجود 
رشد مناسب شرکت های دانش بنیان و فناور و فعالیت نخبگان در کشورمان 
اتصال فناوری به نوآوری در ایران لنگ می زند و درصورتی که پازل زنجیره 
تولید ارزش به شکل کاملی مورد توجه قرار نگیرد، با اشکال دیگر مهاجرت 

و البته فاجعه مواجه خواهیم شد.
از مهاجرت نخبگان به مهاجرت شرکت های دانش بنیان رسیده ایم

از  شده  پر  حال حاضر کشورمان  در  اینکه  بیان  با  دانشگاهی  جهاد  رئیس 
اسمی  کلمه  به  زیاد  البته  افزود:  غیراسمی  و  اسمی  دانش بنیان  شرکت های 
اعتقاد ندارم، چراکه تعداد زیادی شرکت دانش بنیان در حال تولید فناوری 
با  فیروزآبادی  باشند.دهقانی  نداشته  هم  دانش بنیانی  عنوان  شاید  و  هستند 
یادآوری زنجیره تولید ارزش و ثروت در جامعه شامل اندیشه، دانش، فناوری، 
نوآوری، تجاری سازی و تولید و بازار تأکید کرد: حالا اینجا اگر به زنجیره 
مشکل  با  باشیم  نداشته  فکری  و  طراحی  نوآوری  به  فناوری  تبدیل  مابین 
مواجه می شویم چراکه در این مرحله دانشمندانی )فارغ التحصیلان دانشگاهی( 
تربیت کرده ایم که در شرکت های دانش بنیان و فناور در حال تولید فناوری 
هستند اما در همین جا درجا می زنند؛ چراکه فناوری های تولیدی آنها باید 
برای استفاده، تبدیل به نوآوری شود و به دلیل همین مشکل، اتفاقی مانند 
آنچه که در حال رخ دادن است، خواهد افتاد؛ به طوری که حالا نه مهاجرت 
شده ایم. روبرو  دانش بنیان  شرکت های  مهاجرت  معضل  با  بلکه  نخبگان 

امارات ۱۰۰ هزار  فیروزآبادی تصریح کرد: در حال حاضر کشوری مانند 
ویزای طلایی به فناوران می دهد و ترکیه و کشورهای دورتر جوانان ما را 
جذب می کنند. سال های پیش هنگامی که یک جوان نخبه تحصیلات خود 
و  می کرد  مهاجرت  پیشرفته  کشورهای  از  یکی  به  می رساند،  پایان  به  را 
ممکن بود در این بین چند دوست خود را نیز برای مهاجرت تشویق کند اما 
هم اکنون یک شرکت دانش بنیان به ترکیه یا امارات مهاجرت می کند و این 
مسئله بسیار جای تأمل دارد چراکه ممکن است شرکت های دانش بنیان دیگر 
ادامه داد:  به مهاجرت کند.رئیس جهاد سازمان جهاد دانشگاهی  را تشویق 
علت بروز این مسئله نیز مشخص است چراکه دانش بنیان های ما فناوری هایی 

تولید می کنند که در کشورمان مشتری ندارد.

و  عوامل  مهاجرت،  درخصوص 
ریشه های آن، قبلًا در چند یادداشت 
گفته ایم،  سخن  تفصیل  به  تحلیل،  و 
در  که  مهاجرت  عوامل  از  یکی  اما 
سخنان رئیس جهاد دانشگاهی به آن 
اشاره شده، به اندازه کافی مورد توجه 
برانگیز  تامل  بسیار  چند  هر  نبوده، 
دانشگاهی کشور  است. رئیس جهاد 
با  شریف  صنعتی  دانشگاه  استاد  و 
مهاجرت  شاهد  اخیراً  اینکه  به  اشاره 
و  نخبگان  دانش بنیان،  شرکت های 
مانند  همسایه  کشورهای  به  فناوران 
امارات، ترکیه و عمان هستیم، علت 
عنوان  اینگونه  را  مهاجرت ها  این 
توسط  که  فناوری هایی  که  کرده 
در  می شود،  تولید  شرکت ها  این 

کشورمان مشتری ندارد!
تلخ  حقیقت  این  به  باید  متاسفانه 
اعتراف کرد که در کشور ما، تقریباً 
گرفته  صنعت  از  بخش ها،  همه  در 
حتی  و  شهرسازی  کشاورزی،  تا 
»فناوری  نوعی  خدماتی،  بخش های 
حتی  است؛  شده  نهادینه  گریزی« 
و  هوشمندسازی  از  صحبت  وقتی 
به  هوشمند  فناوری های  از  استفاده 
که  شاهدیم  هم  باز  می آید،  میان 
صرف استفاده از وب یا گوشی های 
معنی  به  کامپیوتر  یا  هوشمند 
شده،  گرفته  نظر  در  هوشمندسازی 
واقعی  مفهوم  و  معنا  آنکه  حال 
دیگری  چیز  اساساً  هوشمندسازی 
دیگر،  ساده  مثال  یک  در  یا  است. 
مانند  صنایعی  وضعیت  به  می توانیم 
خودروسازی اشاره کنیم؛ جالب است 
گرفته  تصمیم  کشور  در  وقتی  حتی 
در  خارجی  خودروی  یک  می شود 
خط تولید صنایع داخلی، مونتاژ شود، 
باز هم شاهد حذف بسیاری از آپشنها 

هستیم.  آنها  از  روز،  امکانات  و 
از  بسیاری  در  شاهدیم  همینطور 
پروژه هایی که در سطح کشور اجرا 
استفاده  تولیدات،  بسیاری  و  می شود 
از فناوری های روز، اولویتی ندارد و 

حتی عامدانه حذف می شود!
جالب اینجاست که حتی کشورهای 
متفاوت  رویه ای  همسایه  کوچکتر 
از  استفاده  و  گرفته اند  پیش  در 
اولویت  در  را  روز  فناوری های 
مبنای  را  فناوری  و  می دهند  قرار 
داده اند،  قرار  خود  آینده  برنامه های 
به همین دلیل است که این کشورها 
به دنبال جذب شرکت ها و نیروهای 

متخصص، مبتکر و توانمند هستند.
بودیم،  گفته  هم  قبلًا  که  همانطور 
باید  که  مهمی  راهبردهای  از  یکی 
قرار  توجه  مورد  صادرات  بخش  در 
بین المللی  شرکت های  ایجاد  گیرد، 
است به ویژه شرکت های دانش بنیان 
این  اما  فناوری؛  حوزه  در  فعال  و 
که  بود  خواهد  مؤثر  زمانی  راهبرد 
بتوانیم شرکت هایی قدرتمند و تثبیت 
باشیم  داشته  در کشور خودمان  شده 
خدمات  داخل،  مرکزیت  به  آنها  و 
و محصولات خود را به جهان صادر 
کنند و با دیگر شرکت ها ارتباطات 
است  بدیهی  نمایند.  برقرار  متعدد 
این  گرفتن  قدرت  و  تثبیت  برای 
برای  آنها  شدن  آماده  و  شرکت ها 
باید  ابتدا  بین المللی،  بعد  در  توسعه 
داخل،  در  بتوانند  شرکت ها  این 
به  را  خود  خدمات  و  محصولات 
»فناوری  وقتی  اما  برسانند،  فروش 
امروز  مانند  کشور  در  گریزی« 
که  است  طبیعی  باشد،  شده  نهادینه 
این شرکت ها و فعالان، ناامیدانه، راه 

مهاجرت را انتخاب کنند.

نقد و تحلیل خبر
گروه نقد و تحلیل خبر روزنامه طلوع

از هر دری کلامی

دبیر کمیته علمی کشوری کرونا:

وحید جعفری زاده
دانشجوی دکترای مهندسی کامپیوتر

تحلیل این خبر را در ستون سمت راست بخوانید

رئیس جهاد دانشگاهی: 

برخی بی اطلاع می گویند شرکت های دانش بنیان باید افزایش یابد

نماینده مجلس:

مسئولان دولت وقتی علم ندارند، واجب نیست اظهارنظر کنند

آیت الله جوادی آملی: 

مردم سالاری دینی یعنی رهبران 
بیراهه نروند و راه کسی را نبندند؛ 

مردم هم متدین باشند

شهردار صدرا مردم در دیدار تولیت آستان مقدس حضرت شاهچراغ )ع(  
افزایش  و  دولتی  ادارات  استقرار  خواستار  جدید  شهر  این  مردم  گفت: 

خدمات عمومی در شهر صدرا هستند. 
اطلاع رسانی  و  عمومی  روابط  اداره  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
مطهر  حرم  تولیت  کلانتری  آیت الله  با  دیدار  در  پرنیان  صدرا  شهرداری 
حضرت شاهچراغ )ع(  گفت: شهر صدرا شهر جدیدی است که با هدف 
اسکان سرریز جمعیت شهر شیراز برنامه ریزی آن در دهه هفتاد آغاز گردید 
و در دهه هشتاد سکونت شهروندان در آن آغاز شد ولی متاسفانه به دلیل 
مشکلات مدیریتی و کمبود زیرساخت ها، این شهر به نسبت رشد جمعیت، 
از بسیاری خدمات و زیرساخت ها محروم مانده است. شهردار صدرا گفت: 
ازجمله کمبود فضاهای آموزش )مدارس  فراوانی  این شهر مشکلات  در  
دولتی و مدارس مخصوص دانش آموزان کم توان ذهنی و استثنایی( و در 
بحث درمانی نبود درمانگاه های دولتی و همچنین نبود برخی ادارات دولتی 
استانی شده است و  از مسئولین  موجب گلایه مندی شهروندان شهر صدرا 
شهر  در  عمومی  خدمات  افزایش  و  دولتی  ادارات  استقرار  خواستار  مردم 

صدرا هستند.
از  یکی  اینکه  بیان  با  نیز  شهر  اسلامی  شورای  رئیس  فیروزمند  خداکرم 
خواسته های مردم شهر صدرا امکان تردد مستقیم از شهر صدرا به حرم مطهر 
شاهچراغ است که متاسفانه تاکنون از سوی شهرداری شیراز به این موضوع 
توجهی نشده است و اتوبوس های شهرداری صدرا نیز فقط تا ایستگاه بزین 
می توانند تردد نمایند، امیدواریم با حمایت شهردار و شورای محترم شیراز 
بتوانیم مسیر مستقیم صدرا به حرم مطهر را راه اندازی نماییم تا عاشقان و 
دلباختگان حضرت احمد ابن موسی )ع( بتوانند نسبت به زیارت این حرم 
مطهر اقدام نمایند.فیروزمند اظهار داشت: شهر صدرا با جمعیت بالایی که 
در خود جای داده تنها دارای تعداد ۱۴ مسجد است که این تعداد جوابگوی 
که  نیست،  صدرا  شهروندان  و  مسکونی  مجتمع های  محلات،  بالای  تعداد 

امیدواریم مسئولان مربوطه پیگیر ساخت مسجد و مراکز مذهبی فرهنگی 
با  شهر  اسلامی  شورای  رئیس  نائب  پارسایی  باشند.مجتبی  صدرا  شهر  در 
بیان اینکه شهر صدرا زیرساخت های مناسب را برای جمعیت موجود ندارد 
مثال  به طور  نامادری شهر صدرا عمل می کند  گفت: شهر شیراز همچون 
شیراز  به  صدرا  شهر  مهم  دسترسی  راههای  از  یکی  که  پیری  قره  جاده 
تاکنون  است  شیراز  شهرداری  با  پروژه  این  از  کیلومتر   ۴ انجام  و  است 
همکاری در این خصوص صورت نگرفته است.نائب رئیس شورای اسلامی 
مسائل  به  نسبت  داریم  درخواست  استانی  مسئولان  از  افزود:  صدرا  شهر 
شورای  در  و  نمایند  اقدام  بیشتری  حساسیت  با  صدرا  شهر  مشکلات  و 
دائمی  به عنوان عضو  از رئیس شورای شهر صدرا  اداری شهرستان شیراز 
و  مدیران  به گوش  را  بتوان مشکلات شهر  تا  اداری دعوت شود  شورای 
 مسئولان استان رساند.  آیت الله ابراهیم کلانتری تولیت حرم مطهر حضرت 
جمعیت  سریع  رشد  کردند:  بیان  خم  غدیر  عید  تبریک  با  )ع(  شاهچراغ 
شهر صدرا و عدم وجود زیرساخت ها باعث مشکلات فراوان گردیده است، 
که بخشی از آن مربوط به ناکارآمدی برخی مسئولین این شهر بوده است 
مطهر  حرم  تولیت  افزود:  وی  است.  شهروندان  نارضایتی  آن  نتیجه   که 
این شهر است و  به پیگیری و رفع مشکلات  نیز علاقه مند  شاهچراغ )ع( 
تلاش خواهیم کرد در جلسات با مسئولان استان و کشور، آنها را نسبت به 
مشکلات شهر صدرا آگاه نماییم تا بتوان برخی مشکلات را برطرف نمود، 
همچنین در حوزه اقدامات فرهنگی مذهبی نیز می توان از تجربیات آستان 
مقدس احمدی در شهر صدرا نیز استفاده کرد و در صورت امکان با کمک 
خیرین بتوان برخی مساجد، حسینیه ها و مراکز مذهبی و فرهنگی را در شهر 
پرورش  فرهنگ عمومی جامعه  اگر  داشت:  اظهار  نماییم.وی  ایجاد  صدرا 
تلاش  باید  رو  این  از  آمد،  خواهد  وجود  به  بسیاری  مشکلات  نشود  داده 
کرد تا یکی از مهمترین فعالیت ها در شهر صدرا به امور فرهنگی و ایجاد 

زیرساخت ها اختصاص یابد.

شهردار صدرا در دیدار  با تولیت آستان مقدس حضرت شاهچراغ )ع( مطرح کرد؛ 

استاندار فارس خبر داد؛

توسط شهردار شیراز با صدور احکامی؛ 

سرپرستان شهرداری مناطق دو  و  سه
منصوب شدند


